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نقش آفرینی و حضور فعال شركت نفت و گاز اروندان
در نخستین كنفرانس و نمایشگاه مدیریت محصولات دانش بنیان در صنعت نفت

در حاشیه اولین کنفرانس و نمایشگاه مدیریت فناوری محصولات دانش 
بنیان در صنعت نفت، تفاهم نامه همکاری بین شرکت نفت و گاز اروندان 
و صندوق پژوهش و فناوری صنعت نفت منعقد و چهارمین نشســت بهم 
رسانی بین شرکت های فناور و صنعت نفت با حضور مدیریت پژوهش و 
فناوری شرکت های نفت و گاز اروندان و مناطق نفتخیز جنوب و اساتیدی 
از دانشــگاههای بزرگ کشــور برگزار شــد.0 به گزارش روابط عمومی 

شــرکت نفت و گاز اروندان؛ این شــرکت ضمن بهره برداری از ظرفیت 
های »نخســتین کنفرانس مدیریت فناوری محصــولات دانش بنیان در 
صنعت نفت« با انعقاد تفاهم نامه، برگزاری نشســت های مشترک و پنل 
تخصصی، به شــکل فعال در این رویــداد حاضر و نقش آفرینی کرد. در 
همین راستا در حاشیه این کنفرانس روز پنج شنبه ۲۴ آذر ۱۴0۱(, تفاهم 
نامه همکاری بین شرکت نفت و گاز اروندان و صندوق پژوهش و فناوري 

صنعت نفت با موضوع تولید بار اول و ســرمایه گذاري خطر پذیر منعقد 
شد. این تفاهم نامه به منظور پوشــش ریسک تولید تجهیزات و یا ارائه 
خدماتی که برای بار اول در کشور توسط شرکت های دانش بنیان انجام 
مي شوند و کاهش این ریسک ســرمایه گذاری خطر پذیر، میان عیسی 
نویــری رئیس پژوهش و فناوری شــرکت نفــت و گاز اروندان و حمید 
حیدری مدیر عامل صندوق پژوهش و فناوری صنعت نفت به امضا رسید.

شهرستان
اخبار کوتاه 

امتیاز – مریم عباس زاده - یزدانی در جلسه 
بررســی اجرای پروژه های مدیریت پسماند و کود 
آلی لزوم  انسجام و  مدیریت واحد را برای  اجرای 
پروژه های کود آلی ضروری دانســت و گفت: نگاه 
استان گیلان به شرکت کود آلی دوخته شده بنابراین 
باید با همدلی و پشتکار لازم این پروژه  را عملیاتی 
نماییم. به گزارش واحد خبــر مدیریت ارتباطات و 
امور بین الملل شــهرداری رشت _ یوسف یزدانی 
سرپرست شهرداری رشــت امروز سه شنبه ۲۲ آذر 
۱۴0۱ در جلسه بررسی پروژه های مدیریت پسماند 
که با حضور معاونین و مدیران مربوطه برگزار شــد 
اظهار داشــت: با توجه به تاکیدات استاندار گیلان 
و مسئولان کشــوری، اهمیت پروژه های مدیریت 
پســماند برای شهرداری رشت بســیار زیاد است.

سرپرست شهرداری رشــت با بیان اینکه متاسفانه 
اقدامات و کارها در پروژه کود آلی لاکان انســجام 
لازم را ندارد افزود: یکی از دلایل مهمی که باعث 
شده این پروژه سرعت لازم را نداشته باشه نداشتن 
مدیریت واحد اســت.یزدانی با تاکید بر اینکه زمان 
لازم برای ســپردن حوزه اجرا و نظارت پروژه کود 
آلی لاکان به بخشــهای ذیربط شــهرداری رشت 
وجود ندارد. وی توجه خاص خدمات شهری و حمل 
و نقل امور زیربنایی شهرداری رشت نسبت به پروژه 
کود آلی و پیشبرد کارها طبق برنامه زمانبندی شده 
را خواستار شــد و گفت: در بودجه شهرداری رشت 

هفت میلیــارد و ۵00 میلیون تومــان اعتبار برای 
پروژه کود آلــی لاکان در نظر گرفته شــد علاوه 
بر اینهــا بابت موضوعات عمرانــی آن هم ردیفی 
اختصاص پیدا کرد.سرپرســت شــهرداری رشت با 
تاکید بــر اینکه به دلیل نوســانات قیمتی و ارزی، 
اعتبــارات لازم برای پروژه کــود آلی لاکان دیگر 

جوابگو نیســت و منابع آن باید به دو برابر افزایش 
پیدا کند اضافه کرد: منابع لازم برای خرید کانکس 
و جابجایی ساختمان اداری کارخانه کود آلی لاکان 
از همــان محل اعتبــارات جاری هفــت میلیارد و 
۵00 تومانــی تامین می شــود. یزدانی ضمن تاکید 
بر کمبــود بودجه پروژه کود آلی لاکان و نیاز برای 

تزریق بودجه بیشــتر یادآور شــد: در این مورد هم 
شهرداری رشت برنامه ریزی های لازم را انجام داده 
است تا کارها انجام و سرعت گیرد در مورد تخریب 
ســاختمان اداری قدیمی کارخانه هم هیچ بهانه ای 
قابل قبول نیســت و انتظار داریم هر چه ســریعتر 
توسط پیمانکار اجرایی شــود.وی اضافه کرد: نگاه 

استان گیلان به وضعیت شــرکت کود آلی دوخته 
شــده و مردم سراوان هم انتظارات به حقی دارند و 
خواستار این هستند تا در پایان سال از ورود زباله به 
لندفیل جلوگیری به عمل آید بنابراین باید با همدلی 
و پشــتکار لازم این پروژه  را عملیاتی نماییم.لازم 
به ذکر اســت معاونت های خدمات شــهری و امور 
زیربنایی شهرداری رشــت نیز هر کدام گزارشاتی 
را دربــاره پروژه کود آلــی لاکان و وظایف محوله 
ارائه دادند.در این گزارشــات ذکر شد قراردادهایی 
که در کود آلی به درخواست معاونت خدمات شهر و 
بهره بردار منعقد شده شامل تکمیل تاسیسات سوله 
های A و B و دیگری احداث ســوله C می باشد.

طبق این گزارشات قرار بود فرآیند ایجاد اتاقک برق 
در قرارداد ساخت سوله C گنجانده شود که این کار 
انجام گرفــت و پیمانکار یک بازه زمانی ده روزه را 
برای تکمیل اتاقک برق در نظر گرفته است.علاوه 
بر اینها عنوان شــد که در حــال حاضر بتن ریزی 
سوله C به اتمام رسیده و در مورد سوله A هم قرار 
است پیمانکار یک برنامه زمانبندی را برای تکمیل 
کار ارائــه دهد.تلاش برای اتمام بتن ریزی ســوله 
A توســط پیمانکار پروژه در بازه زمانی ده روزه یا 
دو هفتــه ای، انتخاب یک محــل موقت و دائمی و 
محوطه ســازی برای ساماندهی ریجکت پسماند و 
زمینه سازی برای انجام تســت برق پروژه از دیگر 
مواردی بود که در این جلسه مورد تاکید قرار گرفت.

 معرفی اعضای جدید 
شورای تصویب فیلم نامه خوزستان

طی جلسه ای با حضور ســیدامین سپهریان، معاون هنری و 
ســینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان اعضای 
جدید شــورای تصویب فیلم نامه اســتان معرفی و احکام آنان 
تقدیم شد. جلسه ای با حضور معاون هنری و سینمایی اداره کل 
در محل دفتر معاونت به منظور معرفی و تقدیم احکام شــورای 
تصویب فیلم نامه استان تشکیل و اعضای جدید این شورا معرفی 
شدند. دراین جلسه سید امین سپهریان ضمن قدردانی از زحمات 
اعضای قبلی شورا با ارائه پیشــنهادات و راهکارها و با تشریح 
آئین نامه های موجود از اعضای جدید خواستند نسبت به تنظیم 
دستورالعملی برای بررسی فیلم نامه های دریافتی اقدام نمایند 
تا روند بررسی ها با سرعت بیشتری ادامه پیدا کرده و از اتلاف 
زمان جلوگیری بعمل آید و همچنین فیلم نامه هایی که از نظر 
فنی و محتوایی از شــاخص های مربوطه برخــوردار بوده و  از 
غنای بالایی برخوردارند مورد تایید قرار بگیرند. در انتهای جلسه 
اعضای شــورای تصویب فیلم نامه استان به شرح زیر معرفی و 
احکام خود را دریافت نمودند: ۱- سید امین سپهریان – رییس 
شــورا  ۲- منصور گلی زاده – دبیر شورا  3-  مهدی کیخایی 
– عضو شورا  ۴- رضا ســیادت - عضو شورا   ۵- سید حمید 
موسوی - عضو شورا   6- مهسا طیب - عضو شورا   7- رویا 
نژاد شجاعی- عضو شورا   8- امین طرفی جلالی - عضو شورا

مدیر شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان:

تلاش مجموعه کارکنان در بخشهای 
مختلف قابل تقدیر است

مدیر شــرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان 
اظهار داشــت: تلاش مجموعه کارکنان در ســطوح مختلف 
بخشهای عملیاتی، فنی، ســتادی و خدماتی در تحقق برنامه 
ها و اهداف شــرکت قابل قدردانی و تقدیر اســت. سید محمد 
حسینی در نشست صمیمی با جمعی از کارکنان که در نمازخانه 
تاسیسات و عملیات انبار گرگان برگزار شد افزود: توفیقات شرکت 
در پاســخگویی به نیاز مشــتریان و خدمات رسانی مطلوب به 
مصرف کنندگان انواع فراورده های نفتی در بخشهای نیروگاهی، 
صنعتی، کشــاورزی و خانگی حاصل کار و تلاش شبانه روزی 
تمامی کارکنانی است که در شرایط مختلف، بی وقفه و جهادگونه 
مساعی خود را به کار گرفته اند.مدیر شرکت ملی پخش فراورده 
های نفتی منطقه گلســتان اظهار امیدواری کرد با همکاری و 
همدلی و همراهی یکدیگر بتوانیم در مســیر رشــد و اعتلای 
شرکت و نیل به اهداف سازمانی گام برداریم.در ادامه نیز حسینی 
پس از اســتماع مطالبات همکاران جهت رسیدگی به خواسته 

هایشان دستور اقدامات و پیگیریهای لازم را صادر کرد.

به میزبانی شهرداری شهریار؛

برگزاری سومین مجمع روسای 
کمیسیون های معماری و شهرسازی 

امتیاز – علی کیوانی - ســومین مجمع روسای کمیسیون 
های معماری و شهرســازی شوراهای اسلامی استان تهران به 
میزبانی شهرستان شهریار با حضور دکتر طالبی معاون وزیر در 
حوزه عملکرد و امور حقوقی وزارت کشــور، دکتر چمران رییس 
شورای اسلامی شــهر تهران، دکتر شــفیع زاده فرماندار ویژه 
شهرستان شهریار، محمدصادق کولی وند شهردار شهریار، رییس 
و اعضای شورای اسلامی شهر شهریار و سایر روسای کمیسیون 
های معماری و شهرســازی شوراهای اسلامی استان تهران در 
فرهنگسرای استاد شهریار برگزار شد.چمران رییس شورای شهر 
تهران با انتقاد از اینکه شهر تهران از نگاه مجلس شورای اسلامی 
دارای مغفولیت های متعدد اســت اذعان کرد متاسفانه تهران با 
وجود جای دادن حجم عظیمی از جمعیت و وجود مشکلات در 
رفع دغدغه شــهروندان و نظام توزیع بودجه در کمترین جایگاه 
خود قرار دارد. محمدصادق کولی وند در حاشیه این نشست ضمن 
خوش آمدگویی به مهمانان، هــدف از برگزاری این اجلاس را 
بررسی معضلات و مشکلات شهری و شهرسازی، تداخل حریم 
شــهرها و همچنین ساخت و سازهای غیرمجاز در حریم و ارائه 

راهکار جهت مرتفع نمودن این مشکلات بیان کرد.

سازندگی و عمران در شهر برازجان 
ادامه دارد

 شهردار برازجان: میدان مجاهد تا شهدای گمنام شهر برازجان 
بهسازی می شود به گزارش روابط عمومی شهرداری و شورای 
اسلامی شهر برازجان، مرتضی قدوســی در حاشیه بازگشایی 
مناقصات شــهرداری گفت: با انجام مناقصــه،  پیمانکار پیاده 
رو سازی و فضای ســبز میدان مجاهد تا شهدای گمنام شهر 
برازجان انتخاب شده که بزودی عملیات اجرایی آن آغاز خواهد 
شد . گفتنی است پروژه فوق به متراژ 70 هزار متر مربع از میدان 

مجاهد برازجان تا مقبره شهدای گمنام انجام خواهد شد. 

جلسه کارگروه انرژی و تأمین نیازهای 
ضروری شورای پدافند غیرعامل

جلسه کارگروه انرژی و تأمین نیازهای ضروری شورای پدافند 
غیرعامل اســتان آذربایجان غربی با حضور اعضاء این کارگروه 
تخصصی و به میزبانی شرکت توزیع نیروی برق استان برگزار 
شــد.  مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق آذربایجان غربی 
ضمن اشاره به تجربیات موفق وزارت نیرو در گذر موفق از پیک 
تابستان ۱۴0۱ بر تداوم برنامه های مدیریت مصرف در زمستان 
تاکید کرد: یکی از ظرفیت های کمک کننده به کاهش مصرف، 
بخش اداری اســت و طرح کاهش ۱0 درصدی مصرف انرژی 
ادارات در پیک بار زمستان نیز با جدیت اجرا می شود.  وی اضافه 
کــرد: یکی دیگر از برنامه های مدیریت مصرف که در پیک بار 
زمستان نیز اجرا می شود تعدیل روشنایی معابر، میادین و پارک ها 
می باشد. گفتنی اســت این جلسه پیرامون برنامه ها و اقدامات 
اعضاء کارگروه، اجرای طرحهای پدافند غیرعامل، چشــم انداز، 
طرحها و برنامه های مــورد انتظار از اعضاء کارگروه برای گذر 
موفق از پیک زمســتان مورد بحث، تبادل نظر و تصمیم گیری 
قرار گرفت. همچنین در این جلسه آخرین تصمیمات کار گروه و 
راهکارهای ممکن در راستای تبیین چالش ها و پیگیری و بررسی 

مصوبات جلسات قبلی مطرح شد.

سرپرست شهرداری رشت در جلسه بررسی اجرای پروژه های مدیریت پسماند و کود آلی:

مدیریت واحد و انسجام به منظور اجرای پروژه های کود آلی 

امتیاز- بهادری - به مناسبت فرارســیدن ۲6 آذرماه روز ملی حمل و نقل، روح ا... 
صالحی مدیر خدمــات و امور رفاهی، محراب قنبری مدیر راهبری و پشــتیبانی ماشین 
آلات و خودرو های ســنگین و حامد محمدی مدیر راه آهن و ترابری شرکت در گفتگو 
با خبرنگار هفته نامه آتشکار به نقش مدیریت های مسئول حمل و نقل در پشتیبانی از 
تولید پرداختند. صالحی حضور ایمن و به موقــــع تک تک کارکنان شــرکت در محل 
کار را یکی از نکات بسیار مثبت ایــــن مدیریت بــــه منظــور پشــتیبانی از تولید و 
خدمات شایســته بــه کارکنان دانســت و گفت: ایمنی و کیفیت دو رکن اساسی حمل 
و نقل ذوب آهن اصفهان اســــت، این مدیریت بــــا ۴00 خودرو سبک و حدود ۴00 
خودرو ســــنگین به تلاشگران شــرکت و در امر پشــتیبانی تولید خدمــات ارائه می 
کنند .محمدی حمــــل و نقل ریلی را یــک صنعت بدون جایگزین دانســت و گفت: 
ذوب آهــــن اصفهان به عنوان تنهــا تولیدکننده انواع ریل هــای راه آهن و متروی 
خاورمیانه ، با عرضه ریل های تولیدی خود در گســــترش حمل و نقل ریلی نقش به 
سزایی در کشور و تولید داشته اســت زیرا حمل و نقل ریلی بسیار با صرفه و ایمن است 
. وی نقــش راه آهن شــرکت در تولیــد ذوب آهن اصفهان را بسیار کم نظیر دانست 
و گفت: خط ریلی شرکت مانند شــــریان های اصلی تولید هستند که باعث به گردش 
در آمدن چــــرخ صنعت ذوب آهن می شوند . محراب قنبری گفت: مدیریت راهبری و 
پشــتیبانی ماشین آلات و خودروهای سنگین با حضور به موقع در تولید و تعمیرات هم 
پای تمامی تلاشگران تولید در حال جهاد در صنعت می باشــند. رانندگان این مدیریت 

با تخصص و تجربه بالا همکاری مستقیمی در تولید شرکت دارند .

نشست ارتقا دانش بهره وری انرژی و بهینه سازی مصرف 
برق در صنایع کشــور بــا حضور معــاون هماهنگی امور 
اقتصادی اســتانداری یزد، معاون هماهنگی انتقال شرکت 
توانیر و نمایندگان ساتبا، شرکت مدیریت شبکه برق ایران 
و صنایع بزرگ استان یزد، در سالن شهید عباسپور شرکت 

برق منطقه ای یزد برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی شــرکت برق منطقه ای یزد، 
ســید مســعود عظیمی معاون هماهنگی امور اقتصادی 
اســتانداری یــزد، هــدف از برگزاری این نشســت را 
بهره وری و بهینه ســازی مصرف انــرژی عنوان کرد و 
افــزود: با توجه به اینکه بیش از 70 درصد برق اســتان 
یزد در بخش صنعت مصرف می شــود، همکاری مساعد 
صنایــع با صنعت برق می تواند بســیاری از مشــکلات 

نماید. صنعت برق را حل وفصل 
وی ادامه داد: به این منظور هرســاله جلســاتی با صنایع 
بزرگ برگزار می شود و ذینفعان صنعت برق با همکاری ای 
که در حوزه بهره وری و بهینه ســازی سوخت دارند، کمک 
می کننــد که در ایام پیک بار، علاوه بر تداوم تولید صنعت، 
شبکه ها و مولدهای برق استان نیز بتوانند بدون آسیب به 

تولید برق بپردازند.
عظیمی خاطرنشــان کــرد: صنایع بزرگ اســتان یزد با 

توجه بــه آموزش های کافی که در این حــوزه دیده اند و 
نیروهای فنی بسیار کارآمدی که در امور انرژی خود به کار 
گرفته اند، باعث شــده اند که باوجود محدودیت های پیش 
رو در تابستان ۱۴0۱،گشــایش های خوبی داشته باشیم و 

تابستان خوبی را پشت سر بگذاریم.
این مقام مســئول در اســتان یزد با اشــاره به اینکه در 
زمستان ســال جاری نیز با محدودیت سوخت برای تولید 
برق مواجه هســتیم افزود:  صنایع اســتان آمادگی خود را 
برای همکاری با صنعت برق به عمل آورده اند و امیدواریم 

بتوانیم این ایام را نیز به خوبی مدیریت کنیم.

برگزاری جلســه توجیهی اعتبارات جدول ۱7 موضوع کاهش 
آســیب های اجتماعی، ویژه موسســات تک منظــوره هنری و 

سینمایی خوزستان
جلســه توجیهی اعتبــارات جدول ۱7 موضوع کاهش آســیب 
های اجتماعی به منظور ارائه توضیحات لازم به موسســات تک 
منظوره هنری و سینمایی خوزستان دوشنبه ۲۱/9/۱۴0۱ در اداره 

کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی 
خوزســتان، به منظور اطلاع رســانی و ارائه توضیحات لازم 
درخصــوص چگونگی ارائــه طرح ها و بررســی راهکارهای 
موجــود در زمینه جذب اعتبارات جدول ۱7 با موضوع کاهش 
آســیب های اجتماعی، جلســه ای با حضــور مدیران عامل 
موسســات تک منظوره هنری و ســینمایی در سالن جلسات 

اداره کل برگزار شد.
در این جلســه توجیهی ســیدامین ســپهریان معاون هنری و 
سینمایی اداره کل به تشریح اعتبارات تخصیص یافته به موضوع 
کاهش آسیب های اجتماعی و  اهمیت و نقش موسسات هنری 
و ســینمایی در این موضوع پرداختند و عنوان نمودند پذیرش و 
تخصیص اعتباربه طرح های دارای ایده و قالب نو که مشــکلی 
از معضلات و آســیب های اجتماعــی را رفع نماید تعلق خواهد 

گرفت.

 ۱7 درادامــه عباس حیــدری مســئول دبیرخانه جدول 
آســیب  کاهش  از طــرح های حوزه  )دبیرخانــه حمایت 
نامه  آئین  در خصوص  کاملی  توضیحــات  اجتماعی(  های 
ها و مقــررات و و نحــوه تکمیل طرح ها بــه حاضرین 
ئــه نمودنــد . و پــس ازآن مدیــران عامل  را جلســه  ا
در  مختلف  ســئوالات  و  موضوعــات  با طرح  موسســات 
حوزه های مختلف هنری و ســینمایی به تشــریح مسائل 
ومشــکلات موجــود و تبادل اطلاعات بــا معاون هنری 
و ســینمایی پرداخته و پاســخ ســئوالات خود را دریافت 

. ند د نمو

نشســت ارتقا دانش بهره وری انرژی و بهینه ســازی مصرف برق در صنایع کشــور با 
حضور معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری یزد، معاون هماهنگی انتقال شرکت 
توانیر و نمایندگان ســاتبا، شرکت مدیریت شبکه برق ایران و صنایع بزرگ استان یزد، 
در ســالن شهید عباســپور شرکت برق منطقه ای یزد برگزار شــد. محمد اله داد معاون 
هماهنگی انتقال توانیر در این مراسم از تلاش صنعتگران و اعضای صنعت برق استان 
یزد که باوجود کســری های موجود،  باعث برخورداری از پایداری مناسب شبکه برق در 
پیک بار ۱۴0۱شــدند، قدردانی کرد. وی افزود: خوشــبختانه امسال نسبت به سال قبل 
وضعیت بســیار بهتری داشتیم و تعامل مناسبی را در میان صنایع،  استانداری،  مجموعه 
صنعت برق و ارکان بالادســتی شــاهد بودیم. اله داد تصریح کــرد:  برای گذر موفق 
از پیک بــار تابســتان ۱۴0۱ اقدامات مهمی درزمینه تولید، تأمین، بهســازی و افزایش 
راندمان نیروگاه ها در دســتور کار قرار گرفت و پیشبرد این امور به صورت هفتگی توسط 
شــخص وزیر نیرو پیگیری و دنبال شد. وی بابیان اینکه اتفاق مهمی که با هماهنگی 
تک تک اعضای صنعت برق در پیک بار تابستان ۱۴0۱ اتفاق افتاد این بود که در بخش 
صنعت بیش از 7 درصد انرژی بیشــتری به صنایع تحویل شــد، افزود: این امر باعث 
شــد که با هماهنگی تمامی بخش ها، انرژی بیشــتری به بخش مولد جامعه داده شود.
این مقام مســئول ادامه داد: در حوزه صنایع بزرگ کشور، 3۴00 مگاوات مجموع توان 
تعیین شــده برای صرفه جویی امسال بود و 7۲00 مگاوات نیز در حوزه مشترکین توزیع 
برنامه ریزی شده بود که خوشبختانه این مدیریت بار محقق شد و باعث شد در نا ترازی 

پیک بار امسال نسبت به سال قبل وضعیت بهتری داشته باشیم.

امتیاز- مریم عباس زاده - به گزارش روابط عمومی بنیاد مســکن انقلاب اسلامی استان 
گیلان، دکتر فرهاد باقر پور نجف آباد معاون پشتیبانی وامور هماهنگی استان ها  به همراه مهندس 
حامد روحانی مدیرکل حوزه ریاست، مهندس مرتضی محمدی راد مدیرکل اداری و پشتیبانی بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی کشور، مهندس دائمی مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان گیلان 
و معاون پشــتیبانی از ساختمان اداری بنیاد مســکن انقلاب اسلامی شهرستان رشت بازدید و با 
سرپرست و کارکنان دیدار و گفتگو کرد. در ابتدای بازدید مهندس دائمی به ارائه گزارش عملکرد 
بنیاد مســکن انقلاب اسلامی استان و شهرســتان پرداخت وی افزود: از ۲3۲ روستای بالای ۲0 
خانوار شهرستان ۲30 روستا از دارای طرح هادی هستند و این طرح ها برای توسعه این روستاها 
نقش بسیار مهمی را ایفا می کنند و پس از پیروزی انقلاب شکوهمند اسلامی برکات طرح هادی 
را در روستاهای کشور شاهد هستیم. مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان گفت: در اجرای 
قانون الحاق موادی به قانون ساماندهی، صدور سند برای اماکن روستایی و شهرهای زیر ۲۵000 
نفر جمعیت  در شهرستان رشت بیش از ۲6000 برگ سند روستایی و شهری توسط بنیاد مسکن 
با مشارکت اداره ثبت اســناد صادر شده است. دائمی درصد واحدهای مقاوم سازی در شهرستان 
رشــت بهره مند از تسهیلات طرح ویژه مسکن روســتایی را ۴8 درصد اعلام کرد. دکتر باقر پور 
عملکرد کارکنان بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شهرستان را مثبت ارزیابی کرد و گفت: خوشبختانه 
عملکرد پرسنل بنیاد مسکن در حوادث گوناگون مثبت بوده و وظیفه خود را به نحو مطلوب انجام 
داده اند. ایشــان خاطر نشان داشــتند، نتیجه همه بازدیدها، ارزیابی عملکرد پرسنل است که باید 
به  صورت دوره  ای انجام شــود تا نقاط قوت و ضعف را شناسایی و بهبود ببخشیم و شرایط حوزه 

سرمایه انسانی را بیش  از پیش باکیفیت  تر کنیم. 

 نقش حمل و نقل در پشتیبانی 
از تولید ذوب آهن اصفهان

 تامین برق پایدار مشتركین 
با همکاری صنایع

 ویژه موسسات تک منظوره 
هنری و سینمایی خوزستان

وضعیت قابل قبول صنعت برق کشور با 
همکاری و تعامل تمامی بخش های مرتبط

بازدید معاون پشتیبانی وامور هماهنگی 
استان ها از بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گیلان

جلسه توجیهی اعتبارات جدول 17 موضوع كاهش آسیب های اجتماعی برگزار شد؛ معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری یزد عنوان كرد: 


